



# 关于神授命婚姻与神经技术受害情况的解释，

## Explanation of God-ordained marriage and neurotechnology victimization

### 关于神授命婚姻与神经技术受害情况的解释

1, 2020-至今, 本人居家隔离居住。其中, 2020年1月至7月, 居家隔离(新冠病毒); 2020年7月-2021年6月半居家生活; 2021年7月-2025年2月彻底居家隔离居住; 2025年3月至今, 独自居家隔离居住, 无任何现实社会社交机会, 且居家隔离情况均存有监控硬盘进行证明。

2, 2022年, 本人三次梦见上帝基督和默罕默德, 期间正值本人研究神经技术伦理, 本人认为可能会引起神经技术导致的神授命神经技术治理传播, 遂相关情况邮件反馈至上海公安局。

3, 2023年-至今, 本人睡觉时近距离被人使用电磁信号刺激性器官, 同时耳畔秘密色情对话, 导致色情梦境。随后, 本人之前神经伦理研究公开支持者, 和慈善被帮助者, 公开网络示爱, 但因本人已婚且为公职, 无法处理拒绝; 且持续以神经技术衍生受害者和学术理论为其庇护, 说明本人无能力进行婚恋, 且这种情况在亚洲均不可能, 只能增加受害者。

4, 由于出现神经技术衍生受害者, 本人公开拒绝再进行任何隐私对话, 不存在其他长期网络交流人员。

5, 在2020年本人意识到该技术危害性后, 中国国内就已经停止了所有的网络社交, 不存在任何国内隐私感情网络社交人员。因为2021年12月中美脑脑控制裁官方争议, 本人因担心国际交流复杂性, 声明仅与美国人进行实质性交流和协作, 因此网络社交皆为美方朋友。

6, 2025年, 相关网络长期示爱者NobleBible, 被本人和其家人自韩国送回美国后, 本人因长期帮助而产生个人财政危机, 当时已经自2023年开始共计帮助近50000美金, 已经没有能力继续进行帮助。其自认为神授命命中注定为本人妻子, 自2024年长期对外宣称为本人妻子至今, 本人因其神经技术受害及担心过度社会压力没有过度澄清。其多次意图公开网络展示与本人的恋爱关系, 本人认为可能产生对于双方的学术性过度社会压力伤害, 以及完全虚拟超乎正常现实人类家庭沟通能力的非正常爱情, 本人多次进行了婉拒; 本人理解其担心因神经技术可能直接伤害, 不愿与本人直接会面的想法。同时, 本人家人为此也承担了超越自身能力的沉重的社会责任, 尤其是本人孩子也因神经技术描述不实的本人与其过度亲近和出国而被伤害, 严重影响本人自身的发展和自救。

7, 2025年11月, APEC会议期间其出现被绑架问题, 本人为此被请求分摊赎金20000美金。最初, 本人因个人民间信贷受到警方保护性干预受阻, 而无法赴美协助营救, 之后寻求他人帮助解救支付赎金未果。为防止期间出现意外, 本人公开同意其被解救后与其结婚。之后, 本人紧急向政府申请, 获得相关长期与美国合作的浦发银行信用贷款, 并且购买了23000美金raza gold电话卡进行了支付相关赎金。12月, 有人以邮件的形式通知了本人已经帮助被绑架人来到上海, 并且对其进行了公开曝光, 其状态待遇极好无任何行为受控和安全生活问题迹象, 可能为同行陪同的台湾人给予了相关帮助; 但因为过程中, 被绑架者及陪同者出现了上海当地普遍因神经技术偏见性广播产生的误解和戏弄, 进一步索要2500美金见面费用, 本人无法也无能力接受, 更无法向社会解释相关的声明的诚信问题, 同时会面的陆家嘴地区存在高度公共安全问题, 本人因此没有赴约。同时, 尽管上海地区极为安全稳定, 但为防止其再次出现意外, 本人还是书面向美国领事馆和上海警方解释了相关其被成功营救的情况, 并且说明本人受害实际情况, 给予了其得到政府切实保护。

8, 目前, 其仍然受到神经技术广播偏见在沪影响, 和本人对其感情不够真诚, 不主动向本人当面致谢, 不主动回复本人邮件, 一直进行本人无能力解决的纠缠, 导致神经技术曝光干扰社会至今。

和独一无二受害者经验，以无神论中国共产党员身份进行保护宗教信仰的神经技术治理研究并且及时公开，是更为贴切的一种理解和表述。但目前很遗憾，本人始终没有获得相关研究的正面国内支持，而且正常居家生活研究受到的神经技术干扰阻碍极大，而进展缓慢；国际支持皆因本人身份和贴身神经技术控制社会反神反西煽动而无法有效获取；自行出国研究，也因孩子受到伤害和自有资金均用于解决感情追逐者而长年不能如愿。同时目前因四年多的强制近距离色情洗脑和色情引诱的神经技术对话，已经导致本人大脑出现强制性污染，可能会被其进行非伦理非法学术诈骗利用和宣传，导致学术界可能的排斥。

10，关于在沪以神经技术公开广播社会求爱的解释，其主动放弃了无约束性见面，主动放弃了对于所谓所爱之人没有获取相关司法证据情况下的合法权利的司法正面维权困难的直接帮助，采用了一种不可能超越电影表现力数据解读方式产生的无法让人理解的自我感动，本人持续六年无法与其有效沟通，完全不知其真实性，且无法理解实际核心致命伤害者的爱的动机，更无法规避司法社会责任追责。

#### Explanation of God-ordained marriage and neurotechnology victimization

1. From 2020 to the present, I live in isolation at home. Among them, from January to July 2020, home isolation (new coronavirus); Semi-home life from July 2020 to June 2021; From July 2021 to February 2025, he will live in complete home isolation; Since March 2025, he has lived alone in home isolation, without any real social social opportunities, and the home isolation situation has been proven by a monitoring hard disk.

2. In 2022, I dreamed of God Christ and Muhammad three times, during which I was studying neurotechnology ethics, and I thought that it might cause the spread of God-ordained neurotechnology governance caused by neurotechnology, so I emailed feedback to the Shanghai Public Security Bureau.

3. 2023-Present, I have been stimulated by electromagnetic signals at close range while sleeping, and at the same time have secret erotic conversations in my ears, resulting in erotic dreams. Subsequently, I publicly expressed my love online as a supporter of neuroethical research and charity helpers, but because I was married and held a public office, I could not handle the refusal. And continue to use neurotechnology-derived victims and academic theories as shelter, indicating that I am unable to marry and love, and this situation is impossible in Asia, only increasing the number of victims.

4. Due to the emergence of neurotechnology-derived victims, I publicly refuse to have any private conversations, and there are no other long-term network communicators.

5. After I realized the harmfulness of this technology in 2020, all online social networking has been stopped in China, and there are no domestic private emotional network social personnel. Because of the official dispute between China and the United States in December 2021, I am worried about the complexity of international exchanges and declare that I will only communicate and cooperate with Americans, so I am friends on the Internet.

6. In 2025, after NobleBible, a long-time lover of the relevant network, was sent back to the United States from South Korea by me and his family, I had a personal financial crisis due to long-term help, and I had already helped a total of nearly \$50,000 since 2023, and I was no longer able to continue to help. Since 2024, he has long claimed to be his wife, and he has not over-clarified because of his neurotechnical victimization and concerns about excessive social pressure. He repeatedly intended to publicly display his relationship with me on the Internet, and I believed that it might cause excessive academic social pressure on both parties, as well as abnormal love that was completely virtual beyond the normal human family communication ability, and I declined many times. I understand that they are worried that neurotechnology may cause direct harm and do not want to meet with me directly. At the same time, my family has also assumed heavy social responsibilities beyond their own abilities,

7. In November 2025, during the APEC meeting, he was kidnapped, and I was asked to share the ransom

private credit was blocked by the police's protective intervention, and then I sought help from others to help pay the ransom but failed. In order to prevent accidents during the period, I publicly agree to marry him after he is rescued. After that, I urgently applied to the government to obtain a credit loan from Shanghai Pudong Development Bank that has been cooperating with the United States for a long time, and purchased a \$23,000 Razar Gold phone card to pay the relevant ransom. In December, someone informed me by email that I had helped the abductees come to Shanghai and publicly exposed them, and that their condition and treatment were excellent and there were no signs of controlled behavior and safe life problems, and that they may have given relevant help to Taiwanese accompanying them. However, because of the misunderstanding and teasing caused by the prejudiced broadcasting of neurotechnology in Shanghai, the abductees and their companions further asked for a meeting fee of \$2,500, and I could not and could not accept it, let alone explain the integrity of the relevant statement to the society. At the same time, although the Shanghai area is extremely safe and stable, in order to prevent another accident, I explained in writing to the U.S. Consulate and the Shanghai police about the successful rescue of him, and explained the actual situation of my victimization, and gave him effective protection from the government.

8. At present, it is still affected by the prejudice of neurotechnology broadcasting in Shanghai, and my feelings for it are not sincere enough, and I do not take the initiative to thank me in person, I do not take the initiative to reply to my emails, and I have been entangled in my inability to solve, resulting in neurotechnology exposure and interference with society to this day.

+ :: 9. I am not responsible for the related divinely appointed neurotechnology to govern dreams and the later artificial neurotechnology to create erotic dreams. Regarding the explanation of the responsibility of the theistic world, I believe that it is more appropriate to conduct research on the governance of neurotechnology to protect religious beliefs as an atheist Communist Party of China and make it public in a timely manner with the help of the world's unique and unique experience of neurotechnology victimization and unique victim experience of possible crisis religious beliefs. However, unfortunately, I have not received positive domestic support for relevant research, and the research on normal home life has been greatly hindered by neurotechnology interference, and the progress has been slow. International support cannot be effectively obtained because of their identity and personal neurotechnology to control social anti-god and anti-Western incitement; Going abroad for research on his own has not been able to do so for many years because his children have been harmed and his own funds have been used to solve emotional chasers. At the same time, due to more than four years of forced close-range pornographic brainwashing and pornographic seduction of neurotechnical dialogue, it has led to forced contamination of my brain, which may be used and publicized by it for unethical and illegal academic fraud, leading to possible rejection by the academic community.

10. Regarding the explanation of the public broadcast of social courtship in Shanghai with neurotechnology, it voluntarily gave up non-binding meetings, voluntarily gave up the direct help of the so-called loved ones who had legal rights without obtaining relevant judicial evidence, and adopted an incomprehensible self-touch that could not be transcended by the interpretation of film expressive data. There is no law to avoid judicial social responsibility accountability.

